
Bestyrelsesmøde i Tunø Festivalforening 

torsdag den 8. december 2012 – Risdalsvej 59, 8260 Viby J.

Mødt: Kristian – Helle – Pelle – Niels Christian – Chris – Jannie – Jørn – Anders * Afbud: Ernst (vejret)

Skriv fra Ernst: (Udenfor dagsorden)

Ernst meldte afbud grundet vejret og deraf transport problemer. Han havde sendt et skriv med 
Kristian, hvori han bl.a. påtalte fejl/mangler i referatet:

”1. Der står intet om, at jeg forlangte at vedtægterne skulle overholdes, især § 10, omhandlende foreningens 
forpligtelser udad til. At dette, medførte, at man vil indføre en forretningsorden i bestyrelsen, der tillader 
at uddelegere dette ansvar, betyder ikke, at man dermed kan undgå at føre til referat, at der var mindst et 
bestyrelsesmedlem der rejste problematikken.  Jeg kan derfor også meddele, at jeg stemmer imod en sådan 
forretningsorden, når den kommer til afstemning senere på mødet.”

Svar fra ref.: ” Jeg beklager, at dette ikke er kommet med i referatet fra sidst. Vi besluttede, at det skulle være 
et punkt på dagsordenen og da jeg skal lave et beslutningsreferat, burde dette naturligvis have stået der. Det 
skal dog tilføjes, at referatet har været sendt ud til godkendelse, hos bestyrelsen, inden videreudsendelse til 
formændene. Der kom ingen indsigelser fra Ernst, trods at jeg rykkede for svar, da flere bestyrelsesmedlemmer 
ikke havde svaret.”

”2. Under det faste punkt ”Nyt fra Tunø” står der ”Intet nyt fra Østfronten”. Dette er jo ikke korrekt, idet 
både Kristian og jeg ytrede os. Jeg fremførte bl.a. at der fra Turboernes side blev udtrykt ønske om, at flere 
bestyrelsesmøder blev afholdt på Tunø. At forslaget ikke faldt i god jord, betyder ikke, at det skal udelukkes fra 
referatet.”

Svar fra ref.:” Jeg er da ked af hvis nogle synes, det er intet sigende at skrive ”intet nyt fra Østfronten”. Det er 
ikke ment på nogen speciel måde, men blot, fra min side, en måde at udtrykke mig på. Med hensyn til ytringen 
fra Kristian og Ernst, kom det under punktet om kalenderen, hvor vi planlagde næste års møder. Derfor står der 
ikke noget under ”Nyt fra Tunø”. At det ikke faldt i god jord, passer simpelthen ikke. Vi har flere år i træk forsøgt 
at afholde flere møder på Tunø. Vi har holdt 1 bestyrelsesmøde hvert år i april, under arbejdsweekenden, samt et 
opstartsmøde lige før festival start. I år sagde Helle og jeg, ja til at deltage i et evalueringsmøde, som Tunboerne 
ville lave i august, men så vidt vides blev det ikke til noget, vi fik i hvert fald aldrig noget at vide derom. Derfor har 
bestyrelsen besluttet og skrevet i kalenderen, at vi afholder sådan et møde den 18. august 2012 på Tunø.”

Ernst havde et punkt til behandling på dagsorden. Dette punkt kommer på til næste bestyrelsesmøde.

Niels Christian startede med at beklage, at han måske gik lidt for hurtigt frem på det første bestyrelsesmøde, 
under hans ledelse. Det er taget til efterretning og vil blive ændret fra dette mødes start.

Forretningsorden for bestyrelsen:

Helle og Niels Christian havde lavet et forslag til forretningsorden. Forslaget blev vedtaget med 6 
stemmer imod 1. Forretningsorden er vedhæftet.

Sodavand og øl kontrakt:

Kristian, Helle, Niels Christian og Pelle laver i fællesskab med Pesen og Junior fra Støtteforeningen, 
samt Rikke Bar, et udkast til en forhandlingskontrakt. Forslaget er godt undervejs og forventes klart i løbet af 
januar 2012. Der vil blive afholdt møde i udvalget inden næste bestyrelsesmøde.



Samarbejdsaftale med Støtteforeningen:

Vi skal have aftalen med Støtteforeningen på plads, da der ikke rigtigt er nogen der ved, hvad den 
egentlig talt indebærer. Kristian og Pelle havde strikket et forslag sammen, som bestyrelsen justerede og nu vil vi 
så forelægge det for Støtteforeningen. Se vedhæftning.

Hvordan kan vi have vores dokumenter i cyberspace?:

Chris fremlagde forskellige ideer.  Bestyrelsen blev enig om google aps. Chris vil på næste 
bestyrelsesmøde gennemgå hvordan den er skruet sammen.  Mødet den 19. januar 2012 bliver derfor blive 
afholdt på Aarhus Universitet, hvor vi kan låne lokale med storskærm.

Økonomi:

Helle kunne fortælle at vi har lavet nye papirer i banken, med alle nye bestyrelsesmedlemmer 
påført.  Vi har sat 300.000 kr. ind på en opsparingskonto, der giver en lille smule provenu. Pengene er låst i et 
halvt år.

Billetsalget:

Dette er startet pr. 1. december 2011 og der blev solgt 6 billetter den første dag. Pr. 7. december er 
der solgt 11 styk. 

Plakatkunstner 2012:

Kristian laver et oplæg, der sendes ud med næste nyhedsbrev. Det vil ligeledes blive slået op på 
hjemmesiden. Kriterierne er jo fastlagt, der skal være noget med en bas, en måge og en ø.

Revision af beredskabsplan:

Nogle faktuelle fejl vil blive rettet i 2012. Niels Christian og Thye Lind samarbejder om dette, samt at 
holde den up to date.

Lokaler til generalforsamling:

Disse kan først bestilles i januar 2012. Vi holder fast ved Møllevangsskolen og naturligvis, torsdag 
uge 45.

Hyggeaften for bestyrelsen:

Vi går ud og spiser fredag den 16. marts 2012.

Nyt fra udvalgene:

Jannie: ”Renholdet har holdt møde og det var hyggeligt. De mangler folk og det må gerne være 
mænd. Der er nogle praktiske ting de lige skal have fundet ud af, men de er ved godt mod.”

Pelle fortalte i korte træk om musikken. Næsten alt er på plads, der mangler dog stadig 
underskrivelse af nogle kontrakter. Vi har indtil videre afsløret at: Johnny Madsen, Sweethearts og Hot’n’Spicy 
spiller på Tunø Festival 2012.

 



 

Nyt fra Tunø:

Ernst foreslog i hans skriv, at dette punkt slettes, af 2 grunde. ”For det første er Tunø (generelt) ikke 
et festivalanliggende på samme måde som f.eks. udvalgene. Det er meget begrænset, hvad der foregår rent 
festivalmæssigt i perioden mellem to festivaler. For det andet bliver referaterne offentliggjort i Tunø avis, hvor 
bemærkninger som ”intet nyt fra østfronten” af Tunboerne uheldigvis bliver opfattet som om deres 
repræsentanter i bestyrelsen, ikke foretager sig noget.”

Resten af bestyrelsen indvilligede i, at dette punkt slettes fra dagsorden.

Evt.:

Jørn: ” Niels Christians telefonsvarer henviser til en masse omkring Hjallerup marked. Jeg vil gerne, 
at den også henviser til hans post som formand for Tunø Festival!” Niels Christian lovede at det skulle ske.

Jannie havde fået et tilbud på jakker, som hun videregav til Chris til brug for Merchandise. Han 
er ”alligevel” på udkig efter en ny leverandør.

 

 

 

Glædelig jul og godt nytår 
 


